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Det har været et stille og roligt år, hvor det meste er gået i sin vante gænge. Der har været 
lidt aktiviteter der er ophørt, og der er kommet lidt nyt, så alt i alt bibeholder vi status quo. 
 
Op til sæsonstart på aktiviteterne i september, omdelte vi igen ca. 1.300 foldere til 
husstandene på denne side af hovedvejen, og dem lige ovre på den anden side. 
 
Forvaltningen i Guldborgsund kommune har undersøgt mulighederne for at de selv kunne få 
noget støtte til både kloak og færdiggørelse af den brandmur der skal være på loftet for at 
lovliggøre lejlighederne. Det har ikke været muligt for dem at opnå denne støtte, så disse 
arbejder skal laves inden for det normale vedligeholdelsesbudget, og derfor tager det endnu 
lidt tid før det er helt færdigt. Det er målet at få lavet brandmuren i år, og når den er lavet, at 
få lavet endelige aftaler om driften af de dele af huset vi er fælles om. 
 
Der skal igen i år lyde en tak til de mange medlemmer, der har hjulpet til i årets løb. Et 
medborgerhus driver ikke sig selv, og drives heller ikke af en bestyrelse alene. Det er et 
fælles projekt, at sikre vores fortsatte eksistens, så der fortsat er aktiviteter i Vålse. 
 
 
På bestyrelsens vegne, 
 
Steen Brisson 
Formand 


